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 Beantwoording vragen uit de beeldvormende commissie Maatschappij en Bestuur inzake 
vroegsignalering schuldhulpverlening 

  
 
In de vergadering van de commissie Maatschappij en Bestuur van 21 november j.l. heeft 
het college bij de bespreking van de Tweede Bestuursrapportage 2024 toegezegd vragen 
over vroegsignalering schuldhulpverlening schriftelijk te beantwoorden. 
 
Hierbij ontvangt u de beantwoording. 
 
1.Per jaar zijn er 1000 meldingen van vaste lasten leveranciers. Is dit aantal 
gestegen sinds 2021 toen het een wettelijke verplichting is geworden? 
 
Ja. In 2019 werd er vrijwel niet aan vroegsignalering gedaan. Er was alleen een afspraak 
met Eigen Haard, waarbij 25 signalen werden opgevolgd met een huisbezoek. Op basis van 
de inschattingen van het ministerie van SZW werd verwacht dat door de wetswijziging er 
jaarlijks 250 signalen bij zouden komen. In praktijk is het aantal signalen gegroeid van 262 
in 2021 naar 1281 in 2023. We verwachten dat het aantal meldingen in 2024 op hetzelfde 
niveau uitkomt. 
 
2.Verwacht de portefeuillehouder een stijging de komende jaren? 
 
De stijging van signalen sinds 2021 is vooral veroorzaakt doordat meer partijen bij de 
gemeente zijn gaan melden. Dat heeft er onder andere mee te maken dat rechters 
verzoeken van deurwaarders om een vonnis te verkrijgen niet meer inwilligen als er geen 
vroegsignalering is ingezet. Het aantal schuldeisers dat meldingen wil kunnen doen stijgt 
nog steeds maar in veel minder hoge mate dan afgelopen jaren. De schommelingen het 
aantal meldingen zijn naar verwachting nu meer gevolg van het feitelijk aantal 
achterstanden onder de inwoners.   
 
Wij vinden vroegsignalering van schulden van groot belang, omdat dit cruciaal is om erger  
te voorkomen. Inwoners wachten vaak lang voor ze een beroep doen op schuldhulpverle-  
ning, bijvoorbeeld omdat ze zich schamen of door een gebrek aan inzicht in hun situatie.   
 
Het kabinet wil dat gemeenten er een prioriteit van maken om mensen met (beginnende) 
problematische schulden sneller in beeld te krijgen en een passend hulpaanbod te doen. 1 
 
3.Is het bij de portefeuillehouder bekend of er vanuit andere organisaties aan 
preventie wordt gedaan? 
 
Wij zetten actief in op preventie met het financieel café van Humanitas en Participe. We 
financieren budgetlessen met ervaringsdeskundige jongeren op de Yuverta MBO.  

 
1 Begroting 2025 Sociale Zaken en Werkgelegenheid 
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Schuldeisers hebben de Schuldencoalitie 2 opgericht die een richtlijn heeft ontwikkeld voor 
sociaal incassobeleid. Voorbeelden van schuldeisers die zich hierbij hebben aangesloten:  
Woningcorporatie Eigen Haard, Vattenfall, Ziggo, Bol.com, Vodafone, TMobile. 
 
Het beleidsplan schuldhulpverlening 2025 – 2028 wordt aangeleverd aan de 
Agendacommissie met als bedoeling behandeling in de raad van 27 maart a.s.. 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Aalsmeer, 
de secretaris, de burgemeester, 
drs. Sj. Vellenga          mr. G.E. Oude Kotte 
 
Dit document is elektronisch ondertekend. Zie de elektronische handtekening(en) 
rechtsboven op pagina 1. 
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